沙 田 302 管 理 有 限 公 司

ST 302 Management Limited

牌照號碼 / Licence Number : C-255873
地址：新界沙田安景街19至21號

電話：2646 1859 傳真：2637 6131

本公司檔號：ST302/NTT/039/23/CH
致：碧濤花園第一期各業戶
有關:單車失竊事宜
(慎防單車盜竊，做好防盜措施)
茲通知各業戶，管理處接獲警方通知近日位於安景街多棟住宅樓宇均出現多宗單車盜竊的案件，故特此提醒各業戶於停放單車後，緊記將單車用一些較安全的鐵鎖正確鎖上，以免賊人有機可乘。
另保安將在每晚19:00至07:00期間，為出單車業戶進行登記車証加強安全防範。此外，單車停放處只供本苑業戶停放單車之用，而本處對住戶於停放單車期間之損失，均不會負上任何責任。
如業戶發現有可疑人物時，請即時致電2646 1859與本處聯絡，以便本部即時採取適當行動。

    敬希垂注，多謝合作!
碧濤花園第一期管理處 啟
2023年1月20日
Bicycle Theft – Take anti-theft measures
It is informed there are bicycle thefts in the residential properties in On King Street lately. To keep own bicycles safe, please use relevant locks to protect your possession. Guards will inspect and register the parking permits, if any during 19:00 to 07:00 every night. Bicycle parking with permits only allows parking, but management office will not be liable for any bicycle loss.
In event of suspicious persons or acts recognized, contact 2646 1859 for assistance.
Thank you for your co-operation.

Management Office of Pictorial Garden Phase I
